



REGAL HOTELS

富豪酒店

GREEN MEETINGS

HARMONISING COMMERCIAL SUCCESS
WITH ENVIRONMENTAL RESPONSIBILITY

商業共榮 綠動未來



Meet Sustainably, Succeed Responsibly

綠色商道 責任同行

Lead the way by choosing a sustainable approach for your next event at Regal Hotels International. Our Green Meetings strategy is designed to minimise environmental impact through eco-friendly practices and carbon management.

Powered by the Institute of Sustainability and Technology (IST) and in collaboration with leading organisations dedicated to green practices, we empower impactful solutions for pressing environmental and social challenges through education and innovation.

選擇可持續的策略，於富豪酒店國際集團舉辦您的下一個活動，採用我們的「綠色會議」方案，透過可持續實踐與碳管理，減少對環境的影響。

「綠色會議」計劃得到可持續技術研究院 (IST) 的支持，並與多家專注於綠色解決方案的領先機構合作。我們致力於通過教育和創新，探索有效的可持續方案，以應對當前最迫切的環境和社會挑戰。



Our goal is to reduce the ecological footprint of your events, while supporting your business objectives, and adhering to eco-friendly protocols. We offer a comprehensive Green Meetings package that includes:

為減少會議活動所帶來的碳足跡，協助您實現商業目標並踐行環保理念，我們提供全面的綠色會議方案，包括：

Carbon Accounting Report 碳排放核算報告

Our Carbon Accounting Report delivers an in-depth analysis of the carbon emissions linked to your events. We evaluate seven key categories according to our Carbon Accounting Methodology, validated by industry standards.

我們的「碳排放核算報告」依據本集團的碳核算方法，詳細分析每個會議活動所產生的碳排放，涵蓋七個主要的碳足跡類別，並經行業標準驗證。



Low-carbon Catering & Cooking 低碳飲食及環保烹調

Our culinary philosophy emphasises low-carbon cooking techniques and the use of plant-based ingredients. Our green menu items reduce carbon emissions by up to 25 times compared to traditional menus, delivering delightful cuisine that honours the planet.

我們採用節能烹調方法及選用植物性肉類，精心打造綠色菜餚，比傳統餐單減少高達25倍的碳排放，為您帶來愉悅的用餐體驗，同時保護環境。



Offset Your Impact 抵銷碳排放

We enable event organisers to manage their environmental footprint through carbon credits. Each credit represents the removal or avoidance of one ton of carbon dioxide or its equivalent in greenhouse gases.

我們提供碳排放抵銷服務，每個碳信用代表去除或避免一噸二氧化碳或等量的溫室氣體，助您更有效地管理環境影響。



Energy 能源

Freight & Logistics
貨運與物流

Accommodation
住宿

Production & Materials
生產與材料

Local Transportation
當地交通

Waste
廢棄物

Food & Beverage
餐飲

Carbon Accounting Methodology
碳核算方法



Join Us in Going Green - One Meeting at a Time! 與我們攜手，開啟綠色會議的新篇章！

As the first hotel in Hong Kong to introduce a MICE mobile app, we offer a dynamic digital platform for event organisers and participants. The intuitive app details event information, features a QR code for streamlined registration, and includes real-time polling to enhance engagement.

With unparalleled hospitality, over 6,500 rooms and 100 versatile event spaces equipped with state-of-the-art facilities, Regal Hotels International is the premier destination for MICE events, where business goals and social impact thrive together.

作為香港首家推行MICE手機應用程式的酒店集團，我們的應用程式簡單易用，能詳列活動內容，提供二維碼簡化報名流程，並支援現場投票功能，提升會議的互動性。

憑藉卓越的款待、超過6,500間客房以及100個配備先進設施的多功能活動空間，富豪酒店國際集團成為舉辦會議活動的首選地點，讓我們攜手實現商業目標，同時為社會帶來正面影響。

Request for Proposal
了解更多



Knowledge Partner
合作夥伴



Our Brands
我們的品牌


REGAL HOTELS
富豪酒店

 regala hotels
麗豪酒店

 club
by REGAL 富薈酒店

